



R O

 打

飲

水

新機

界

RO Water Purifier

Redefining Healthy Living

W-JY3553-ROT12HY

24X7 客戶服務熱線 CS Hotline



4 大功能 Key Features



六層淨化 高效過濾

PP棉、活性碳、RO濾膜、 後置活性碳、礦化濾材及 UV-C,有效濾除小至 0.0001微米的有害雜質

6-LAYER PURIFICATION, HIGH EFFICIENCY FILTRATION

PP cotton, activated carbon, RO membrane, post-activated carbon, mineral filter material, and UV-C, effectively filters impurities down to 0.0001 microns



高效製冷 6°C冷水

配備0.8公升冰膽及 CompressXcel等效壓縮機製冷, 快速製出6°C冷水。有需要時, 可關掉製冷功能,慳源節能

EFFICIENT COOLING FOR 6°C WATER

Equipped with a 0.8L ice tank and CompressXcel cooling compressor, it quickly produces 6°C water. The cooling function can be turned off when needed, saving energy



UV-C殺菌 安心飲用

末端過流式UV-C,殺菌 抑菌,確保飲用水的安全

UV-C STERILIZATION FOR SAFE DRINKING

End-flow UV-C sterilization inhibits bacterial growth, ensuring the safety of drinking water



礦化技術 增強口感

含有豐富礦物質 (鈉、鍶、鎂、鈣、鉀), 口感與健康雙重升級

MINERALIZATION TECHNOLOGY TO ENHANCE TASTE

Rich in minerals (sodium, strontium, magnesium, calcium, potassium), upgrading both taste and health



R0 純淨飲水機 **RO Water Purifier**

W-JY3553-ROT12HY

產品規格 PRODUCT SPECIFICATION

顏色 白色 Color White 整體尺寸: 高 x 闊 x 深(毫米) 377 x 231 x 484 Dimensions: H x W x D (mm) 淨重(千克) 9.4 Net Weight (kg) 濾芯及壽命(大約) PP 活性碳棒複合濾芯



6-12個月 Months PP Activated Carbon Rod Composite Filter Cartridge Filter & Lifespan (Approx.) 反渗透活性碳棒複合瀘芯

12-24個月 Months Reverse Osmosis Activated Carbon Rod Composite Filter Cartridge

過濾精密度(微米) 0.0001 **Micron Rating (Micron)**

原水箱容量(公升) 4.8 Raw Water Tank Capacity (L)

純水壺容量(公升) 1.8 **Pure Water Tank Capacity (L)**

預設水溫(攝氏)# 冷水 Cold 6 - 13 Preset Water Temperature (°C)# 室溫 Ambient 21 沖奶 Milk 45 - 55 熱茶 Tea 75 - 8585 - 100 熱水 Hot

預設水量(毫升) 150 / 250 / 500 / 700 / 999 **Default Water Output (ml)**

電源供應(伏特/赫) 220-240 / 50-60 Electric Supply (V/Hz)

額定功率(瓦) 2200 Rated Power (W)

加熱能力(公升/分鐘) $\geq 0.3 \ (\geq 90^{\circ}C)$ **Heating Capacity (L/min)**

製冷量(公升/小時) 0.9 (≤15°C) Cooling Capacity (L/hr)



免費3年保養^ Free 3 years warranty'

免費送貨服務^ Free delivery service[^] 查詢或訂購

For enquiries or to place order:

產品銷售熱線 Sales Hotline: **2232 1000**

各名氣家煤氣客戶中心

Any Towngas Lifestyle Customer Centre

#產品顯示溫度參考出水嘴測試溫度,出熱水時升溫過程中溫度偏差較大,屬正常現象。溫度穩定後,出水嘴處水溫誤差範圍±5°C,落杯實際溫度受環境影響。冷水顯示溫度與出水嘴測試溫度偏差±5°C,亦屬正常現象。 、免費維修保養及送貨服務只適用於車輛能直接到達的住宅用戶,而馬灣及愉景灣須收取附加費。所有離島及行使禁區紙的地區則不獲提供有關服務。本公司不會為產品因不適當安裝、操作、濫用或錯誤使用等情況 而引致的損壞提供三年免費更換零件保養服務。價格及規格如有更改,恕不另行通知。所有圖片只供參考。

The temperature displayed on the product refers to the water outlet temperature. It is normal that the temperature may be deviated during water heating up and hot water dispensing. For stabilized water temperature, the water outlet temperature may consist ±5°C tolerance. The actual temperature in the cup may vary depending on the environment. It is also normal that there is a temperature deviation of ±5°C between the displayed temperature of the cold water and the temperature at the water outlet nozzle.

^ Free warranty and delivery servicing are only available for residential customers living in the areas which can be reached by vehicles. Surcharge will be applied to the orders of Ma Wan and Discovery Bay. No service will be provided for all outlying islands and restricted areas. Our company will not provide the 3-year free spare parts replacement warranty service to any product damages resulting from improper installation, mishandling, abuse of use and misuse of our products. All prices and specifications are subject to change without notice. All photos are for reference only.

◎版權所有。未獲本公司授權,不得翻印、複製或使用本單張作任何用途。

@ All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet are not allowed without prior permission from our company.









